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Protokół z LX (60) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 21 marca 2023 roku 

 

godz. 1300-1524 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Adam Bruś  

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk 

7. Marek Kuskowski  

8. Leszek Retel  

9. Grażyna Barbara Senda  

10. Karol Szablak 

11. Marzanna Marianna Wardziejewska  

12. Piotr Wasilewski  

13. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski  

otworzył LX (60) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej stwierdził quorum 

(11 radnych obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności  

w załączeni- zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, Ochrony 

Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski otworzył 

posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/ 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono.   
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Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, Ochrony 

Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna Senda poinformował iż 

protokoły z LVIII (58), LIX (59) posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, 

Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

był wyłożony do wglądu oraz przesłany drogą elektroniczną. Przewodniczący Komisji 

zapytał, czy Członkowie Komisji mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu? 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.   

 

Komisja przyjęła 12 głosami za, przy 1 osobie nieobecnej protokoły z LVIII (58),  

LIX (59) posiedzeń Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej.  

 

Ad. 4 

Dyrektor Domu Św. Faustyny „Nie lękajcie się” Pani Beata Kuprewicz przedstawiła 

sprawozdanie Dyrektora Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Caritas Diecezji Ełckiej  

w Gołdapi za okres 01.01.2022-31.12.2022 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia 

całodobowej placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym”.  /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 3 do protokołu/. 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Pani Beata Kuprewicz poinformowała,  

że zgodnie z § 9 ust. 2 umowy ZD.032.1.2018 z dnia 26 czerwca 2018 r. o powierzenie 

realizacji zadania publicznego „Prowadzenie całodobowej placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania o charakterze interwencyjnym” Caritas 

Diecezji Ełckiej zobowiązany jest do sporządzenia i dostarczenia do 31 stycznia każdego roku 

sprawozdania częściowego z wykonania zadania w celu jego zaakceptowania. Sprawozdanie 

za powyższy okres zostało złożone w terminie ustalonym umową. Planowane zadania zostały 

zrealizowane. Z przedstawionych informacji wynika, iż zakładane cele, zostały osiągnięte a 

szczegółowe zadania wskazane w ofercie realizowane były  poprzez zakup wyżywienia, 

odzieży, bielizny, środków higieny osobistej, leków, podręczników, pomocy dydaktycznych. 

Ze środków dotacji pokryto usługę organizacji wypoczynku podopiecznych, wypłacano 
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kieszonkowe. Środki z dotacji pokrywały koszty funkcjonowania placówki, obejmujące 

media, wynagrodzenia pracowników oraz doposażenie i niezbędne remonty. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania?  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał o planach odnośnie otoczenia 

podwórka z ubiegłego roku i czy coś zmieniło się odnośnie tego tematu?  

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała, że się 

zmieniło bo zrobili chodnik i koszt takiego podwórka jest bardzo duży a w tym roku kończy 

im się umowa. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał co zostało zrobione przez cały okres 

umowy?  

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała,  

że zostało zrobione miejsce do inwidualnej gry w kosza i bramki. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że chciałby wiedzieć co jest 

do zrobienia w planie. 

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała, że nie 

wiedzą co będzie dalej z umową, która kończy się z końcem czerwca.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał czy była tam decyzja sanepidu 

nakazująca zakaz do zrobienia tego placu? 

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała, że został 

zrobiony ciąg komunikacyjny, chodnik, który był w planach. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał czy wykorzystują szanse jeśli chodzi 

o środki unijne na działalność?   

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała, że o to 

trzeba pytać jej zwierzchników.  
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Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy dużo jest darczyńców, którzy wpłacają 

pieniądze na konto? Czy procent z podatku można przekazywać na Dom Św. Faustyny?  

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała,  

że darczyńców dużo nie ma a procent z podatku można wpłacać, ale na konto Caritasu.  

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy można wpłacać ze wskazaniem na Dom 

Św. Faustyny?  

 

Dyrektor Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Beata Kuprewicz odpowiedziała, że jeszcze 

takiego przypadku nie miała.  

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy koniec umowy jest zagrożeniem, że Domu 

Św. Faustyny nie będzie? 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że w czerwcu kończy się umowa na 

operatorstwo prowadzenia tej placówki i nie ma to nic wspólnego z jej zamknięciem. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy operatorem jest Caritas? 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że tak.   

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał na kiedy planowany jest konkurs? 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że jako zarząd są na etapie analizy 

wszelkich działalności operatora i w najbliższym czasie podejmą decyzje o konkursie. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poprosił o uzupełnienie określenia najbliższy 

czas.  

 

Starosta Pani Marzanna  Wardziejewska zapytała Pani Dyrektor Małgorzaty Gryszkowskiej, 

kiedy mogliby ogłosić konkurs?  
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani odpowiedziała, że w tym tygodniu 

planowane jest kolejne spotkanie na którym zapadnie decyzja co do dalszej przyszłości Domu 

Dziecka.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że chodzi o to do kiedy trzeba ogłosić 

konkurs.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani odpowiedziała, że nie ma 

określonego terminu.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał co oznacza najbliższy czas według 

Pani Starosty? Czy to jest marzec lub kwiecień? 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że potrzebują trochę więcej czasu, 

żeby dogłębniej pochylić się nad tym tematem. Po spotkaniu zostanie podejmą decyzja.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że wiedzieli o tym już 

wcześniej, że umowa kończy się w czerwcu i poprosił o sprecyzowanie odpowiedzi. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani odpowiedziała, że kolejne spotkanie 

pozwoli im podjąć decyzje co do przyszłości dalszej placówki i na pewno będzie to do końca 

marca.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał czy planowany konkurs będzie 

otwarty?  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

odpowiedziała, że tak. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 12 głosami za, przy 1 osobie nieobecnej sprawozdanie Dyrektora 

Domu św. Faustyny „Nie lękajcie się” Caritas Diecezji Ełckiej w Gołdapi za okres 

01.01.2022-31.12.2022 r. z realizacji zadania publicznego „Prowadzenia całodobowej 
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placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego łączącej zadania  

o charakterze interwencyjnym” . 

 

Ad. 5 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2022 rok 

w porównaniu do roku 2021 /sprawozdanie w załączniku – zał. nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

szczegółowo przedstawiła sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do  przedstawionego sprawozdania.   

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał co stanie się z kostką grafitową  

na ulicy Lipowej? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że zostanie ponownie wbudowana.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poprosił, aby zwrócić uwagę na parking 

leśny przy skrzyżowaniu 1 Maja, Wczasowej i Jeziorowej bo jest tam niebezpiecznie.  

 

Członek Komisji Pani Grażyna Grenda poinformowała, że jest to chyba teren leśny i nie 

można prowadzić tam żadnych prac.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski odpowiedział, że jest mowa o oznakowaniu. 

 

Członek Komisji Pan Józef Dominiuk zapytał kiedy będą łatane ubytki wskazanych dróg? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że nie będą tego robić bo ceny materiałów są bardzo drogie i szkoda jest jej 

materiału, który ma u siebie na placu bo może go wykorzystać do łatania ubytków na innych 

drogach wiedząc, że za na tych wskazanych za kilka miesięcy powstanie nowa nawierzchnia.  

 

Członek Komisji Pan Józef Dominiuk zapytał czy będą łatać odcinek Kowale - Rudzie - 

Wilkasy? 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że będą go łatać, ale ten odcinek, który jest przewidziany do remontu to nie 

wbuduje tam ani grama emulsji chyba, że będzie znajdował się tam bardzo głęboki ubytek, 

który może uszkodzić pojazd. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący rzeprowadził głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 12 głosami za, przy 1 osobie nieobecnej sprawozdanie z działalności 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2022 rok w porównaniu do roku 2021. 

 

Ad. 6 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

przedstawiła informację  o stanie dróg i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na rok 2023. /informacja  w załączniku – zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

szczegółowo przedstawiła informację w formie prezentacji multimedialnej. Szeroko omówiła 

bieżące utrzymanie dróg i ulic powiatowych, planowane równanie dróg żwirowych, 

sprzątanie pasa drogowego, utrzymanie mostów, wycinkę drzew i nowe nasadzenia.  

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji?  

 

Wyszedł Radny Pan Leszek Retel godzina 14.07 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że chętnie przekierowałby 

wiadomości i połączenia, które kierują do niego ludzie dotyczące stanu technicznego 

chodnika i ulicy Wileńskiej oraz ulicy Bocznej. Na ulicy Partyzantów również są podobne 

standardy. Nawiązał do uchwały budżetowej, ponieważ będą decydować o tym, aby 

przeznaczyć środki 16 000,00 zł na chodnik na ulicy bagiennej. Pan Marek Kuskowski zadał 

pytanie czy nie warto byłoby zainwestować w często uczęszczane szlaki np. chodnik na ulicy 

Partyzantów i na ulicy Wileńskiej?  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że w dniu wczorajszym uruchomili równiarkę, która wyrównała nawierzchnię 

ulicy Zatorowej bo była w fatalnym stanie  i systematycznie będą teraz wyrównywać po kolei 
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ulice w mieście od nawierzchni żwirowej w tym ulica Kombatantów. Ulica Wileńska była 

kiedyś tylko drogą do ogródków działkowych a teraz powstaje tam osiedle domków 

jednorodzinnych. Mieszkańcy zmawiają na budowę materiał i wożą tonaże w okresie,  

gdy pada deszcz i nawierzchnia odmraża się, więc to jest totalna destrukcja dla nawierzchni. 

Jak pozbędą się zastoisk wody z Bań Mazurskich to wezmą się za nawierzchnie żwirowe  

i będą uzupełniać je kruszywem.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, aby uniknąć dyskusji z mieszkańcami 

dobrym kierunkiem jest skanalizowanie informacji do Pani Dyrektor Zarządu Dróg i on 

również stosuje taką metodę.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski odpowiedział, że skoro nie ma środków  

i możliwości to może trzeba powiedzieć państwu w zarządzie, że nic nie zmieni. Ludzie 

widzą jaka niemoc panuje, więc  skarzą się mu. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że to jest dobry kierunek o którym 

wspomniał natomiast nie są od wczoraj w zarządzie i doskonale wiedzą, że potrzeby na 

drogach powiatowych są przeogromne. Ostatni okres za czasu naszego rządu przy 

dofinansowaniu 95/5 i 98/2 dał jasny sygnał, że tym samym wkładem co kiedyś można było 

zrobić kilometr drogi to dzisiaj można zrobić 30 km dróg całościowo w tym krótkim okresie 

czasu. Takie działanie również spowoduje kolejne oczekiwania mieszkańców bo jest ich całe 

mnóstwo i jeśli pozwolimy im na nas krzyczeć, wymuszać a mają takie prawo bo każdy może 

wyrazić swoją opinię i mieć dobrą drogę, ale nie tędy droga, żeby utwierdzać ich, że poprzez 

kontakty z nami coś się zmieni. Zmienia się bardzo dużo chociażby w samym mieście. 

Zostały zrobione 6 albo 7 ulic w ciągu tej kadencji. Drogi zamiejscowe również 

obdarowywane są sukcesywnie na naszych gminach. Wicestarosta poinformował, że po 

ostatnim spotkaniu w zakresie dróg ten trend będzie realizowany przez rząd i parlament. 

Zielone światło zostało wskazane, więc będzie jeszcze sporo możliwości do zrobienia. 

Niemoc o której powiedział Pan Przewodniczący towarzyszy nam od wielu lat i frustrację, 

którą w nas powoduje towarzyszy nam na co dzień.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski odpowiedział, że dzieje się dużo a mogłoby 

się dziać jeszcze więcej, gdyby byli skuteczni. Poinformował, że Powiat Gołdapski jest na 

ostatnim miejscu, jeśli chodzi o beneficjentów.  
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Członek Komisji Pan Karol Szablak zapytał co z drogą z Bań Mazurskich do Grodziska bo 

jest tragiczna?  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że jeśli chodzi o uzupełnianie ubytków to musi najpierw uporać się z 

zalewaniem rowów przydrożnych i przelewaniem się wody przez drogę bo to jest dla niej 

priorytet. Trzech pracowników uzupełnia ubytki na terenie miejskim i powoli kończą, więc 

będą niedługo wyjeżdżać na teren poza miejski.  

  

Członek Komisji Pani Anna Falińska poinformowała, że nie zgadza się z wypowiedzią  

Pana Wicestarosty, który  apeluje, aby nie zbierać informacji od ludzi i nie obiecywać  

im naprawy drogi tylko sugeruje, żeby odsyłać ich do Pani Dyrektor ZDP. Wszyscy zgłosili 

się na własne życzenie do Zarządu, aby służyć społeczeństwu, pomagać im i wysłuchiwać,  

że droga jest nieprzejezdna lub coś jest nie w porządku. Pani Dyrektor Zarządu Dróg ma inne 

zadania. Przyjmuje opracowany plan pracy przyjęty przez Radę Powiatu bo ma ona pewne 

wytyczne i ograniczenia finansowe. Małe naprawy mogą być naprawione na bieżąco  

przez ZDP a o większych podejmuje Zarząd oraz Rada. Nie rozumie, dlaczego jedni Radni 

mogą składać wnioski o naprawę drogi a drudzy nawet nie powinni o tym wspominać tylko 

odsyłać od razu do Pani Dyrektor ZDP. Nasz kolega Radny zadaje pytanie odnośnie 

szczegółów remontu drogi i mówił, że nią walczył to dlaczego inny Radny nie powinien się 

wtrącać i obiecywać? Pani Falińska poinformowała, że dzisiaj wpłynął wniosek  

od mieszkańców z ulicy Bocznej, więc zapytała czy mają im teraz odpisać, że proszę  

iść do Pani Dyrektor ZDP bo my jesteśmy bezradni bo tylko, niektórzy Radni mogą mieć 

wpływ, która droga będzie zrobiona. Po to są wszyscy Radni, aby ludzie mogli im zgłaszać 

swoje problemy, nieprzejezdne drogi itp. a nie odsyłać do Dyrektora ZDP.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że kwestie inwestycyjne rozważają w imieniu 

całej Rady, natomiast mówi o bieżących trudnościach dla mieszkańców, żeby tego typu 

sprawy przekierowywać do Pani Dyrektor ZDP bo oni temu nie zaradzą. Mogą przyjąć 

jedynie informację telefoniczną i przekazać do ZDP, żeby uwzględnili to w harmonogramie 

prac tygodniowych, miesięcznych lub dziennych. Uważa, że trzeba usystematyzować to tak, 

aby żyło im się bardziej komfortowo.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że tu nie chodzi o to, żeby 

żyć bardziej komfortowo tylko, aby wykonywać dobrze swoją pracę. Jeżeli dla Pana 
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Wicestarosty 4 kadencje nie wystarczy na funkcji Radnego lub Starosty zrozumieć, że mamy 

w Polsce model demokracji przedstawicielskiej i to mieszkańcy poprzez Radnych,  

którzy mają obowiązek zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym utrzymać stałą więź  

z mieszkańcami oraz dbać o ich interesy to się nie porozumieją. Jeżeli ktoś z mieszkańców  

do niego dzwoni to nikogo nie przekierowuje, więc dalej jest to źródło frustracji  

bo Pani Starosta, Pan Wicestarosta oraz pozostali członkowie Zarządu karmią się sukcesem 

oraz mówią, że jest tyle pieniędzy na  inwestycje. Poinformował, że nikt z jednostek 

samorządów innych powiatów nie dostał mniej pieniędzy, więc można byłoby je zarobić 

wystarczyło trochę popracować. Minister Obrony Narodowej odwiedził nas ostatnio  

w Olecku, więc można było się z nim spotkać i porozmawiać. Radny Pan Marek Kuskowski 

zadał pytanie czy Pan Wicestarosta się pofatygował na te spotkanie?  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że się pofatygował. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że czekamy na efekty. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek  odpowiedział, że trochę poczekamy. Przypomniał jeszcze 

raz, że bieżące sprawy przekazujemy do Pani Dyrektor ZDP. To co Pan Kuskowski próbował 

wrzucić między słowami, że inwektywy, które przyjmuje dotykają najbardziej Starosty  

i Wicestarosty bo chce sobie ugrać osobistą korzyść bo na drogach dzieje się bardzo źle. 

Robią tyle ile się da i ile mają pieniążków. Poprosił o skonfrontowanie wiedzy Pana Radnego 

Marka Kuskowskiego ile pozyskali pieniędzy na drogi w aspekcie sąsiadów bo w jego ocenie 

26,5 miliona na powiat, który ma normalnego budżet w granicach 30 milionów pozyskanych 

zewnętrznie.   

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że czekamy na informacje  

w porównaniu z innymi powiatami. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że zdarzają się sytuacje na terenie naszych dróg, że mieszkańcy lecą  

z siekierami lub łopatami na ich pracowników i chcą ich wyciągać z pojazdów i zrobić  

im krzywdę. ZDP wie, które drogi są powiatowe, wojewódzkie a które są drogami gminnymi 

i co roku podają to do publicznej wiadomości. Pracownicy są wyzywani wyjeżdżając 

chociażby równiarką do miasta lub w rozmowach przez telefon. Zaprosiłaby chętnie 

wszystkich w taki dzień, kiedy sypie śnieg a sprzęt pracuje już 12 godzinę i jak wygląda 
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wtedy telefon. Bardzo jest im przykro, że oceniani są tylko poprzez ubytki na drogach.  

Nigdy nie usłyszała od mieszkańców żadnej pochwały i nawet na nią nie liczy bo to jest jej 

praca i zakres obowiązków, które trzeba wykonać. Zawsze będzie broniła swoich 

pracowników bo pracują po kilkanaście godzin nawet wtedy, kiedy mają wolne to sytuacja 

ich zmusza przyjść do pracy.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że otworzyła się dyskusja na 

temat całokształtu a są przy informacji na temat bieżącego utrzymania dróg. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy remont dróg jest chronologicznie  

bo w materiałach, które dostali widziała swoją drogę jako drugą.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, że nie 

ma żadnej chronologii, jeśli kończą jedną drogę to zaczynają drugą kwestią tego jest stan 

nawierzchni. Na terenie miasta przykładem jest ulica Zatorowa, której stan nawierzchni był 

najpilniejszy, więc od tego zaczęli. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy dobrze rozumie, że remont jej drogi może 

być w kwietniu lub październiku? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że kwiecień nie ma nic wspólnego z rzeczywistością bo równiarka wyjechała w marcu.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał czy Pani Dyrektor planuje spotkanie 

z samorządem w Dubeninkach lub w Gołdapi tak jak zaplanowała w Baniach Mazurskich?  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że nie ma takiej potrzeby bo z Wójtem Dubeninek ma bardzo dobry kontakt telefoniczny. 

Wójt czasami dzwoni nawet do niej podczas komisji z zapytaniami na które od razu 

odpowiada a do Bań Mazurskich udaje się na zaproszenie.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Komisja 11 głosami za, przy 2 osobach nieobecnych przyjęła informację  o stanie dróg  

i planu remontów, bieżącego utrzymania dróg i ulic powiatowych na rok 2023. 

 

Ad. 7.  

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi Pani Agnieszka Iwanowska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 

2022.  /sprawozdanie  w załączniku – zał. nr 6 do protokołu/. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi Pani Agnieszka Iwanowska 

poinformowała, że zgodnie z § 21 ust. 1 i ust. 3 Rozporządzenia Ministra Gospodarki,  

Pracy i Polityki Społecznej z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie warsztatów terapii zajęciowej  

jednostka prowadząca warsztat składa powiatowi roczne sprawozdanie z działalności 

rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych warsztatu w terminie do dnia  

1 marca następnego roku. Sprawozdanie zawiera: rozliczenie roczne oraz informację  

o wykorzystaniu przez warsztat środków finansowych, z uwzględnieniem kwot uzyskanych  

ze sprzedaży produktów i usług wykonanych przez uczestników warsztatu w ramach 

realizowanego programu terapii; informacje o: liczbie uczestników warsztatu oraz stopniu  

i rodzaju ich niepełnosprawności, ogólnej frekwencji uczestników w zajęciach warsztatu  

w poszczególnych miesiącach roku sprawozdawczego, formach i metodach realizowanej 

przez warsztat działalności rehabilitacyjnej, liczbie uczestników, którzy opuścili warsztat, 

wraz z podaniem przyczyn ich odejścia, liczbie uczestników, którzy poczynili postępy  

w zakresie: zaradności osobistej i samodzielności, rehabilitacji społecznej, rehabilitacji 

zawodowej wraz z opisem tych postępów; informację o decyzjach podjętych przez radę 

programową w stosunku do uczestników warsztatu, wobec których rada programowa 

dokonała oceny realizacji indywidualnego programu rehabilitacji. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania?  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że Warsztaty Terapii 

Zajęciowej są jedną z trzech ważnych instytucji dla rozwoju wychowywania  

i funkcjonowania osób niepełnosprawnych. Zapytał o trzecie źródło przychodów i dlaczego 

nie korzystają ze środków, które są przeznaczone dla nich, czyli kapitał ludzki  

a są organizacją pozarządową. 

 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska odpowiedziała,  

że są placówką prowadzoną przez organizacje pozarządową i to Caritas diecezji ełckiej pisze 
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projekty i pozyskuje środki finansowe. Rzadko jest tak, że uczestniczy korzystają z różnego 

rodzaju działań, więc nie biorą pieniędzy, które caritas pozyskuje. Na tej samej zasadzie 

odbywają się szkolenia pracowników. Jeśli chodzi o 1,5 % to Caritas diecezji ełckiej  

to przejmie. Mają kilka ważnych kont i jedno z nich to PEFR tzw. powiatowe oraz drugie 

konto tzw. 28, które jest typowo dla Caritasu diecezji ełckiej do darowizn. Przy pandemii 

powstało dodatkowe konto na które mogą wpływać pieniądze ze sprzedaży ich twórczości.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami przy 2 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie z działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2022. 

 

Ad. 8a 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Gołdapi /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że powyższe sprawozdanie stanowi podstawę dokonania przez Radę Powiatu 

rocznej oceny Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. Zaproponowała przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w brzmieniu jakie Członkowie Zarządu otrzymali. Uchwała 

pozytywnie ocenia działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu.   

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie . 

 

Komisja 11 głosami przy 2 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi 

 

Ad. 8b 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania 

w 2023 roku. /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w związku z art. 12 pkt 11 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku, o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości 

Rady Powiatu należy określanie zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, oraz wysokości środków, jakie przeznacza na ich realizację. Pismem  

z dnia 16.02.2023 roku, znak: DF.WSA.98.2023.w., Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych poinformował o wysokości środków PFRON przypadających w 2023 

roku na zadania dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Według algorytmu na realizację zadań określonych w ustawie Powiat Gołdapski otrzymał na 

2023 rok środki w wysokości 1 917 057zł, w tym 1 384 800zł na działalność warsztatu terapii 

zajęciowej, 532 257zł na pozostałe zadania. W stosunku do 2022 roku Fundusz zwiększył 

środki PFRON dla Powiatu Gołdapskiego w 2023r. o 189 752zł uwzględniając wzrost 

środków z przeznaczeniem na działalność warsztatu terapii zajęciowej o 90 000zł, natomiast 

środki na pozostałe zadania dotyczące rehabilitacji społecznej i zawodowej osób 

niepełnosprawnych zostały zwiększone w stosunku do 2022 o 99 752zł. Po analizie 

zgłoszonych zapotrzebowań i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej 

Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, w ramach rehabilitacji społecznej proponuje 

się podzielić środki na realizację zadań dotyczących dofinansowania sportu, kultury, rekreacji 

i turystyki osób niepełnosprawnych, zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze, na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych  

oraz likwidację barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych dla osób 

niepełnosprawnych. W ramach rehabilitacji zawodowej proponuje się podzielić środki  

na realizację zadań dotyczących dofinansowania wydatków na instrumenty lub usługi rynku 

pracy, na przyznanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej oraz na dokonanie zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby 

niepełnosprawnej. Podział środków finansowych PFRON na powyższe zadania  

jest uzasadniony możliwościami finansowymi, potrzebami racjonalnego gospodarowania 

środkami oraz potrzebami wnioskodawców. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami przy 2 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2023 roku. 

 

Ad. 8c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata  

2023–2039 - /projekt uchwały Rady Powiatu  w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że dochody w Starostwie 

Powiatowym w Gołdapi w rozdziale zgodnie z art. 229 ustawy o finansach publicznych 

wartości przyjęte wieloletniej prognozie finansowej i budżecie jednostki samorządu 

terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku budżetu i związanych  

z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu terytorialnego.  

W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie przedsięwzięć urealniono poszczególne 

wartości dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów oraz deficytu zgodnie z uchwałą  

w sprawie zmian budżetu w 2023 r. Zaktualizowano dane uzupełniające. Wieloletnia 

prognoza finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu i po dokonanych zmianach 

Powiat Gołdapski spełnia warunek z art.243 ustawy o finansach publicznych.  Plan dochodów 

zwiększył się o kwotę 358 632,00 i po zmianach wynosi 64 206 147,95 zł. Plan wydatków 

zwiększył się o kwotę 451 115,56 zł i po zmianach wynosi 69 444 403,02 zł. Deficyt budżetu 

po zmianie wynosi 5 238 255,07 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 278 255,07 zł. 

Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał z czego wynika zmniejszenie części 

wyrównawczej z subwencji?  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że każdego roku dostają wstępną 

prognozowaną metryczkę przy projekcie budżetu i informacje od Ministra finansów, więc 

każda subwencja jest wyliczana na podstawie tzw. algorytmów i w związku z przeliczeniem 

tego wskaźnika ostateczna informacja wpływa do wszystkich samorządów. 
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Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał z czego wynika 130.000,00 zł?  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że ze wzorów algorytmu.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał z których danych to wynika, oraz 

które dane były przyjęte przez nas zbyt pesymistycznie? 

 

Skarbnik Powiatu Pani Boże Radzewicz odpowiedziała, że nie analizowała tego. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zadał pytanie do Pana Wicestarosty czy nie 

wycofuje się z decyzji na temat chodniku na ulicy bagiennej? Ulicą Bagienną uczęszcza 

porównywalnie mniej ludzi niż do ulicy Partyzantów odcinka od skrzyżowania do ulicy 

wolności i do skrzyżowania do ulicy Kombatantów. Uważa, że jest to dużo pilniejszy temat.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że wszyscy wiedzą jaką ma Pan Radny 

intencję zadając tego typu pytanie. Ulica Partyzantów jest w perspektywie ujęta do 

przebudowy a jest ona bardzo poważna bo prac ziemnych i kanalizacyjnych jest bardzo dużo i 

jeśli zostałby zrobiony chodnik a dostaliby informacje z Ministerstwa Obrony Narodowej, że 

można zrobić to w 100% wartości zewnętrznych pieniędzy to musieliby zniszczyć swoją 

pracę. Ulica Bagienna została zrobiona i jest w bardzo w dobrej nawierzchni. Brakuje tam 

tylko chodnika. Uważa, że bezpieczniejsze jest zrobienie jednego przedsięwzięcia niż brnięcie 

w ulicę Partyzantów. Poprosił o sprostowanie tego Pani Dyrektor ZDP.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, że 

wykonanie chodnika na ulicy  Bagiennej jest słuszną decyzją, ponieważ jest tam nowa 

nawierzchnia na której brakuje jednego elementu, żeby ulica była w pełni zrobiona i do której 

już by nie wracali przez najbliższe lata. Na chodniku ulicy Bagiennej są miejsca, w których 

on się zapada i ciężko jest tam przejść. W planach jest, aby zrobić ten chodnik własnym 

sumptem wykorzystując kostkę, którą mają u siebie na placu. 19.000 zł o których wspominała 

Pani Skarbnik to jest materiał w postaci podbudowy, czyli kruszywa do usypania po 

wykorytowaniu i do podsypki cementowo-piaskowej oraz betonu, który potrzebny jest pod 

obrzeża, ponieważ chodnik jest w obustronnym obrzeżu. To są pieniądze, których potrzebują, 

aby własnym sumptem zrealizować remont tego chodnika bo materiały posiadają u siebie na 

placu. Ulica Partyzantów tak jak powiedział Pan Wicestarosta przewiduje wykonanie 

wszystkiego co jest tylko możliwe, jeżeli chodzi o przebudowę. Na ulicy Górnej udało im się 
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wyremontować wspólnie z przedsiębiorstwem wodociągów kanalizacji i wszystkie urządzenia 

podziemne zostały wymienione począwszy od kanału deszczowego przez wodociągi za które 

koszty wymiany przyłączeń sieci wodociągowych poniosło przedsiębiorstwo wodociągów  

i kanalizacji. Chcąc zrealizować dokumentacje projektową przy budowie ulicy Partyzantów 

należałoby wejść w kooperacje gminą Gołdap i przedsiębiorstwem wodociągów. ZDP jako 

jednostka nie mogą finansować kosztów przebudowy wodociągów miejskich i kanalizacji 

sanitarnej. ZDP może tylko i wyłącznie zrealizować oświetlenie, które służy drodze, kanał 

deszczowy, aby usystematyzować spływy odpadowe oraz kanał technologiczny.  

W przyszłości, jeśli chcielibyśmy wyremontować tą drogę z środków monowskich  

to należałoby ją zrobić w 100% łącznie z tym co jest pod ziemią.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że od 4 lat słyszymy  

o lobbingu przy projekcie monowskim i chciałby usłyszeć coś na ten temat. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska odpowiedziała, że Pan Wicestarosta twierdzi, że ulica 

Partyzantów jest ulicą strategiczną i być może będzie realizowana w 100%  przez MON. Św. 

Pamięci Pan Wacław Grenda wielokrotnie wnosił o remont ulicy Partyzantów jak i reszta 

radnych i od lat ciągle słyszą to samo. Członek Komisji Pani Anna Falińska chciałaby,  

aby zostały udostępnione protokoły z tych rozmów, ponieważ Pani Starosta od lat twierdzi, że 

trwają rozmowy a ona jako Radna dopytywała władze wojskowe czy są jakiekolwiek 

prowadzone rozmowy i nikt na ten temat nic nie wiedział. Prosi o protokoły, wyniki rozmów 

oraz dokumentacje z kim rozmawiali. Pan Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek mówił  

o spotkaniu Ministrem Błaszczakiem to może przekazałby nam ciekawe informacje.  

Może te informacje będą dotyczyły ulicy Partyzantów bo od lat słyszą, że są prowadzone 

rozmowy.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że nie wycofuje się z ulicy Bagiennej z tego 

względu co powiedziała Pani Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. Od lat jest zwolennikiem 

tego, żeby w przypadku kolejnego rozdania pieniędzy z Polskiego Ładu czy innych 

rządowych pieniędzy zrobić wszystkie chodniki w mieście w ramach jednego projektu tam, 

gdzie jest to technicznie możliwe. Jeżeli chodzi o kwestię lobbowania ulicy Partyzantów 

poprosił o przypomnienie Pani Dyrektor na jakim jest to etapie i jak to się ma w dokumentach 

w zakresie wymiany Ministerstwa Obrony Narodowej a Ministerstwem Infrastruktura bo są to 

zadania powiązane.  
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Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał jaki jest stan obecny ?  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że jeśli chodzi o ulicę Partyzantów to trwa to 

dosyć długo. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że poprosili o opinię na piśmie 

nowego Pana Dowódcy, dlatego, że w ubiegłym roku poszła taka opinia do Ministra 

infrastruktury i do wiadomości Ministerstwa Obrony Narodowej a teraz ponowili pytanie  

na jakim jest to etapie dołączając opinię wydanego przez nowego Dowódcę jednostki.  

Ta informacja została przekazana do Ministerstwa infrastruktury MON i teraz czekają  

na odpowiedź.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał czy dobrze rozumie, że pismo poszło 

rok temu a w tym roku poszło jego ponowienie?  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że tak. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 10 głosami, 1 wstrzymujący się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

 

Ad. 8d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2023. /projekt uchwały Rady Powiatu   

w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że dochody Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi w rozdziale 60014 „Drogi publiczne powiatowe” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 19 000,00 zł w związku z otrzymanymi środkami  

za sprzedaż drewna w pasach dróg powiatowych. Starostwo Powiatowe w Gołdapi  

w rozdziale 75411 „Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 445 520,00 zł zgodnie z Decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 24/2023 z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie ustalenia 
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wysokości dochodów budżetowych i dotacji celowych z budżetu państwa na rok 2023.  

W rozdziale 75801 „Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 

terytorialnego” zgodnie z otrzymaną informacją Ministra Finansów oraz metryczką subwencji 

oświatowej na 2023 r. dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 24 331,00 zł.  

W rozdziale 75814 „Różne rozliczenia finansowe” proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 5 298,00 zł w związku z konfliktem zbrojnym na Ukrainie Powiat 

Gołdapski otrzymał wsparcie na realizację w okresie od 1 do 31 grudnia 2023 r.  

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad 

dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. W rozdziale 75832 „Część równoważąca 

subwencji ogólnej dla powiatu” zgodnie z otrzymaną informacją  Ministra Finansów na 2023 

r. dokonuje się zmniejszenia planu dochodów o kwotę 135 517,00 zł. Plan dochodów budżetu 

powiatu zwiększa się o kwotę 358 632,00 zł. Wydatki Starostwa Powiatowe w Gołdapi  

w rozdziale 70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” proponuje się przesunięcia  

w planie wydatków w celu zabezpieczenia środków na pokrycie opłaty podatku  

od nieruchomości za rok 2023 w związku z nabyciem przez Skarb Państwa prawa własności. 

W rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe” zgodnie z postanowieniami Zarządu Powiatu 

rozwiązuje się częściowo rezerwę celową z przeznaczeniem na wydatki jednostek 

oświatowych tj. odprawę rentową w kwocie 16 380,00 zł. Po zmianach rezerwa łącznie 

wynosi 357 700,00 zł w tym: rezerwa ogólna – 102 000,00 zł, rezerwa celowa  –  

255 700,00 zł, z tego: z przeznaczeniem na wydatki jednostek oświatowych, których 

szczegółowy podział na pozycje klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie 

opracowywania budżetu jednostki samorządu terytorialnego w kwocie 190  700,00 zł,  

na realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 65 000,00 zł. W rozdziale 

80102 „ Szkoły podstawowe specjalne” proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 

1 897,14 zł  zgodnie z otrzymaną informacją Ministra Finansów oraz metryczką subwencji 

oświatowej na 2023 r. W rozdziale 80120 „ Licea ogólnokształcące” proponuje  

się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 15 597,93 zł  zgodnie z otrzymaną informacją 

Ministra Finansów oraz metryczką subwencji oświatowej na 2023 r. W rozdziale 80149 

„Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy  

dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych 

formach wychowania przedszkolnego” proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 

1 207,37 zł  zgodnie z otrzymaną informacją Ministra Finansów oraz metryczką subwencji 

oświatowej na 2023 r. Zespół Szkół Zawodowych rozdziale 80115 „Technika” proponuje  

się zwiększenie środków o kwotę 16 380,00 zł pochodzących z rezerwy oświatowej  

w celu wypłaty odprawy rentowej dla odchodzącego nauczyciela. W rozdziale 80195 
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„Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie środków o kwotę 3 912,00 zł na pokrycie 

wydatków zajęć z uczniami pochodzących z Ukrainy finansowanych z Funduszu 

Pomocowego. W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje się przesunięcie 

środków w ramach posiadanego planu projektu „Szerokie horyzonty” w celu prawidłowej 

realizacji zadań. Liceum Ogólnokształcące w Gołdapi w rozdziale 80120 „Licea 

Ogólnokształcące” proponuje się przesunięcie planu wydatków w ramach posiadanego planu 

w celu realizacji bieżących zadań. W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje  

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 905,00 w związku otrzymanymi od Ministra 

Finansów dodatkowymi środkami z Funduszu Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe 

w ramach pomocy dla dzieci ukraińskich. Zespół Placówek Edukacyjno-Wychowawczych  

w Gołdapi rozdziale 80195 „Pozostała  działalność” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków jednostki o kwotę 481,00 zł  w związku z otrzymanymi od Ministra Finansów 

dodatkowymi środkami z Funduszu Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe  

w ramach pomocy dla dzieci ukraińskich. Środki zostaną wydatkowane na zakup pomocy 

dydaktycznych. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w rozdziale 

75411 „Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 445 520,00 zł., wydatek w układzie zadaniowym 2.3.1.2 zgodnie  

z Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 24/2023 z dnia 22 lutego 2023 r.  

w sprawie ustalenia wysokości dochodów budżetowych i dotacji celowych z budżetu państwa 

na rok 2023. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków w ramach posiadanego planu 

finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi  

w rozdziale 60014 „Drogi publiczne powiatowe ” proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 19 000,00  zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na: zadanie 

inwestycyjne pn.: Zakup materiałów do budowy chodnika przy ul. Bagiennej w Gołdapi, 

zadanie inwestycyjne pn.: Roboty remontowo-budowlane na obiekcie mostowym 

JNI30006401 na ul. Kolejowej w Gołdapi. W rozdziale 75020 „Starostwa powiatowe” 

proponuje się dokonanie przesunięcia środków finansowych o kwotę 3 200,00 zł w ramach 

posiadanego planu finansowego w związku z koniecznością zabezpieczenia środków  

na udział pracowników jednostki w szkoleniu : pilarz- drwal oraz kancelaryjno-archiwalnym  

I-go stopnia i zabezpieczenie środków na podatek od nieruchomości za 2023 rok.  

Plan wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 451 115,56 zł.  

Plan dochodów zwiększył się o kwotę 358 632,00 i po zmianach wynosi 64 206 147,95 zł. 

Plan wydatków zwiększył się o kwotę 451 115,56 zł i po zmianach wynosi 69 444 403,02 zł. 

Deficyt budżetu po zmianie wynosi 5 238 255,07 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 

6 278 255,07 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 
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Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 10 głosami, 1 wstrzymujący się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 

2023. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał jakie są warianty rozważane przez 

zarząd odnośnie realizacji Domu Św. Faustyny. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że konkurs ogłasza zarząd. Badany jest cały 

okres świadczenia operatorskiego. Jeżeli argumenty będą przemawiały za tym, żeby 

kontynuować pracę to mogą iść w kierunku za kontynuacją współpracy o ile argumenty  

ze spotkania roboczego i wątpliwości zarządu zostaną rozwiązane co do prowadzenia  

tej placówki. Na chwilę obecną nie potrafi powiedzieć czy to będzie siła argumentów 

przepowiadająca współpracę, ogłoszenia konkursu czy za powierzeniem przedłużenia 

umowy. Temat  jest rozpatrywany od dość długiego czasu bo materia jest bardzo wrażliwa  

bo jest to dobro dzieci, które są w tych placówkach. Argumenty członków Zarządu muszą być 

rozwiane i każdy z nich musi wypowiedzieć się, w którym kierunku chcą iść.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski zapytał jakie warianty są brane pod uwagę? 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że w jego ocenie waży się temat w 

kontynuacji współpracy bądź ogłoszenia konkursu.  

 

Ad. 10 

Wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 11 

Wniosków Komisja nie wypracowała. 
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Ad. 12 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Marek Kuskowski podziękował za pracę 

oraz przybycie na posiedzenie i zamknęła LX (60) posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu.   

 

Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 22 stron kolejno ponumerowanych. 

 

 

                Przewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                                    Marek Kuskowski  
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Protokołowała: Monika Bruszewska 21.03.2023 r. 


